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Møte nr.  Ekstraordinært skistyremøte, 2024-2026 

Dato: 14.01.25 

Sted: Teams 

Til stede:  Tove Moe Dyrhaug, Ola Evjen, Edgar Fossheim, Sverre Helno, 
Sveinung Karlsen, Stine Korsen (logget av 22.15) Henning Olsbakk, 
Aage Schaanning, Mari Kvaale Sletvold, Sigrid Snuggerud, Merete 
Tøndel  

Forfall: Anne Cathrine Enstad, Øystein Tamburstuen, Torbjørn Skogstad, 
Isabella Alveberg,  

Fra administrasjonen: Ola Keul, Mats Nysæter, Espen Graff, Terje Lund, Niclas Ericsson 
(rådgiver medierettigheter) og Marit Gjerland (referent) 

 
 
Habilitet: 
Ingen av Skistyrets medlemmer eller administrativt ansatte meldte seg inhabile, og ingen kom 
med innvendinger mot andres habilitet ved møtets oppstart.  
 
 
Vedtakssaker: 
 
Sak 82: Nasjonal medierettighetsavtale 
 
Etter åpning av møtet ved Skipresident Tove Moe Dyrhaug og innledning ved konst. 
generalsekretær Ola Keul til saken, orienterte arrangementssjef Terje Lund skistyret om arbeidet 
med salg av medierettigheter til konkurranser i Norge frem til og med sesongen 2029/2030.  
 
NSF har, etter en prosess, fremforhandlet rammer for en avtale med NRK, og disse ble 
presentert for behandling i Skistyret. Til grunn for rammene ligger det en felles ambisjon om 
å utvikle Skisporten.  
 
På samme måte som for den internasjonale medierettighetsavtalen har Skistyret satt 
strategiske føringer som administrasjonen har arbeidet for å nå. Ola Keul viste til føringene, 
som er:  
 

• Bred dekning på åpne kanaler med i det vesentligste fri tilgang for «alle». 
• Produksjon av et internasjonalt signal som NSF fritt kan distribuere videre til 

internasjonale samarbeidspartnere. 
• En årlig produksjonsforpliktelse som inneholder minimum samme 

produksjonsomfang enn det som ligger i dagens avtale med NRK. 
• Inntekter som kan opprettholde minimum dagens arrangementskalender på 

nasjonale og internasjonale renn. 
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• Mulighet til å utvikle egne TV-produkter på arrangement som ikke er omfattet av de 
rettigheter som selges med produksjonsforpliktelse. 

• En løsning som gir distribusjon på færrest mulig kanaler og i minst mulig grad splitter 
distribusjon av våre grener mellom forskjellige aktører. 
 

Administrasjonens vurdering at de fremforhandlede rammene på en god måte treffer på 
Skistyrets føringer.  
 
Administrasjonens innstilling er derfor at Skistyret kan fatte vedtak om at NSF skal ferdigstille 
avtaleverket med NRK innenfor de fremforhandlede rammene.   
 
Skistyret stilte spørsmål, blant annet om de økonomiske rammene, drøftet orienteringen og  
administrasjonens innstilling. Det ble poengtert at også skisporten møter et mediemarked i 
betydelig endring, og det ble gitt støtte til administrasjonens vurdering av de  
fremforhandlede rammer opp mot Skistyrets føringer. 
 
  
Vedtak:  
 

• Skistyret vedtar rammene satt i forhandlingene med NRK og gir administrasjonen 
mandat til å ferdigstille avtaleverket.  

• Skistyret gir videre Skipresidenten og generalsekretæren mandat til å signere avtalen 
innenfor vedtatte rammer. 

 


